
Norra Hagunda Älg- och kronhjortskötselområde 2024-05-14  
 
Protokoll från styrelsemöte  

Tid: 2024-05-14 
  

Plats: Skogstibble, Sockenstuga  
 

Närvarande:  Lars Gräns 
Erik Jennische 

Johan Steineck 
Ronny Sandberg 

Magnus Kaisäter 
Karl-Göran Lindgren 
Thomas Lindahl 

Lars-Åke Blomberg  
 

Johan hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat.  
 

§ 1  Till justeringsmän valdes Erik Jennische och Magnus Kaisäter.  
 

§ 2  Information 1) Kronskötselplan är inskickad till länsstyrelsen. 
Ingen återkoppling ännu. 

2) Övrig dödlighet, järnvägen, älgko, Västerby 13/5 2024 
 

§ 3  Ekonomi Inget förändrat sedan årsmötet, på kontot finns 33 823 
kronor.  

Johan Steineck säkerställer att de som har teckningsrätt får 
behörighet hos banken. 
 

§ 4  Ny ÄSP N H Nedre Vid mötet gicks resultaten från 
spillningsinventeringen, älgobsen och LST Moose igenom. Den nya 

ÄSP för perioden 2024 – 2026 färdigställdes därefter, under 
mötet. Målet är att älgtätheten ska öka till 5,0 älgar/1000 ha. Den 

årliga avskjutningen är maximerad till 4 tjurar, 3 vuxna hondjur 
och 7 kalvar. Det ger en årlig avskjutning på 1,2 älgar/1000 ha. 

ÄSP är därmed klar för att tas med till Fjärdhundra ÄFO:s 
samrådsmöte och därefter skickas till länsstyrelsen. Johan 

Steineck och Lars Gräns deltar vid samrådsmötet. 
 

§ 5  Övriga frågor 1) Ansvarig spillningsinventering, en från övre och 
en från nedre. Karl-Göran Lindgren och Magnus Kaisäter utsågs. 

2) Verksamhet kalendarium. Hållpunkter för verksamhetsåret 
stämdes av och lades in i kalendariet. 

3) Flyginventering med drönare. Magnus Kaisäter följer upp frågan 
om vad en flyginventering med drönare kan tänkas kosta. 
4) Sammanslagning av NHÖ och NHN Johan Steineck tar upp 

frågan med Natalie på länsstyrelsen. 
  

 



 

Johan förklarade styrelsemötet avslutat.  
 

 
Vid protokollet:  

 
 

 
 

 
 

Lars-Åke Blomberg 
 

  
Justeras:  

 

 

Erik Jennische    Magnus Kaisäter 


